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To: 5.1.2e le 5.1.2e || @ggdghor.nl
ce: 51.2e]5.1.2ef] 5.1.2e @rvmn; BES @rivm.nl]
From: Ate

Sent: Sun 3/7/2021 5:11:07 PM

Subject: RE: knelpunt tav uitnodigingen: dringend verzoek

Received: Sun 3/7/2021 5:11:08 PM

» IIE
Dank voor

§
snelle reactie, goed om de lijnen zeker met dit soort dingen kort te houden. Net cc gestuurd van mijn

reactie aan

Wel mooi dat de motivatie overal zo hoog is, iedereen wil sneller, dat is alleen maar goed.

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 (0)6

+31 (0)6 -

rivm.nl

Verzonden: zondag 7 maart 2021 17:48

@rivm.nl>

@rium.ni ERE] IKE SEENov.
Onderwerp: RE: knelpunt tav uitnodigingen: dringend verzoek

HEED

Klopt, ik liep een beetje achter met mijn mail.

Ik heb dit verzoek ook gekregen van GGD Amsterdam. We hebben hierom de uithodigingen idd vrijdag al laten versturen (zaterdag

op de mat).
Het lijkt mij onverstandig om per GGD te gaan differentiéren op doelgroep. Dit wordt zeer lastig aan te sturen.

Om nu te zorgen dat we meer gelijkmatig optrekken willen we 80% van de volumes openzetten en 20% reserve om daar bij te

sturen waar we het eerste “vol’ lopen met afspraken.

Het antwoord richting Amsterdam is dat het niet erg is als er wat afsprakenslots openblijven. Ik denk dat veel Amsterdammers naar

andere regio’s gaan omdat die locaties ook dichtbij zijn, zoals Schiphol.

Mvg,

Verzonden: zondag 7 maart 2021 12:09

Onderwerp: RE: knelpunt tav uitnodigingen: dringend verzoek
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Tenzij ik iets gemist heb, heb ik hier nog geen reactie van je gekregen. Ik wil wel reageren naar ||EEES maar

graag eerst jouw input, dank vast

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 (0) IEEE

Verzonden: donderdag 4 maart 2021 08:50

5.1.2e I eT

< rivm.nl>

Onderwerp: FW: knelpunt tav uitnodigingen: dringend verzoek

Urgentie: Hoog

+o HERE

Zie onder. Ik pols eerst even bij jou — stel we bieden hier ruimte voor , geeft dat jou dan problemen naar andere

ggd bv? dat zal dan ook politiek moeten worden bevestigd, want dan lopen we niet meer gelijk op. Maar dat doen

we met de huisartsen nu ook al niet meer dus dat lijkt me geen kansloos voorstel.

of zie jij andere oplossingen voor het ‘probleem’ van onbenutte capaciteit?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 (0)6

5.1.2e 51.28 512

512e 512 5.1.2e 5.1.2e
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